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Woclawek, 12 marca 2019 r.

Pani
Agnleszka Walczak
Radna Rady Miasta

Odpowiadajqc na Pani interpelacjq miqdzysesyjnq w sprawie kart sportowych, informujq,

2e O5rodek Sportu i Rekreacji analizuje mozliwo66 wprowadzenia systemu imiennych kart sportowych,

Funkcjonowanie takiego rozwiqzania wymaga poniesienia kosztow zakupu terminali, obslugi bankowej

i oprogramowania. Szczegolowa analizajest tym bardziej konieczna, iz Srodki publiczne na to zadanie

w calo6ci pochodzilyby z bud2etu Gminy Miasto Wloclawek,

Nale2y podkreSlid, 2ebaza OSiR nieustannie powigksza sig o nowe i zmodernizowane obiekty,

a O6rodek prowadzi tak2e kolejne dzialania, by w pelni zaspokoi6 zapotzebowanie mieszkaflcow

na uprawianie sportu i poprawq sprawno6ci, zarowno w ramach dzialalno6ci stowazyszef kultury

fizycznej, jak i indywidualnie.


